
 
   

Protokoll 

Övre Norra Bilsportförbundet 

 
       Protokoll:   Styrelsemöte nr 10/17 

       Datum:   den 16/10 -17 

       Tid:  2000 

       Plats:  Telefonmöte  
 
Närvarande: Per-Åke Nilsson  

Theres Thörnevall 

Hans Aldenlöv, kansliet 

Thomas Fredriksson 

Johan Haraldsson 

Anna Öbrand 

Lars Åkerström 

Martin Dahlén, adj.ungdom 

 

Frånvarande: Benny Karlberg 

    

     

 

§   126.  Sammanträdets öppnande 

   

  Ordförande hälsar välkommen och öppnar sammanträdet. 

 

§   127.  Fastställande av dagordning 

  

  Dagordningen föredrogs av ordföranden  

  

  Beslut: Styrelsen fastställer dagordningen med föreslagen ändring. 

 

§   128.  Föregående protokoll 

 

Beslut: Styrelsen beslutade att godkänna protokollet. 

 

§   129.  Uppföljning av fattade beslut 

   § 120 – Kalenderfunktion bilsportkonferens 

   Johan och Hans har testat en kalender som är relativt enkel att 

   använda på utbildningen.  

   http://www.kalender.se/kalender/onbf-2018/49371 

  Lösenord delges på utbildningen. 

 

  

http://www.kalender.se/kalender/onbf-2018/49371


 
§   129.  Info av ordförande 

  DOG-möte, 15 oktober, diskuterade ordförandekonferensen. 

   Följande ämnen föreslogs att ta upp på konferensen: 

   Miljö 

   Krutcupen 

   Säkerhet 

   LOTS 

   3 års regel funktionärer 

   Militära vägar 

   SBF hemsida 

   Licensstatistik, distriktsvis 

   Resultathanteringssystem för RC. 

 

§   131.  På gång 

  Bilsportkonferensen är nära förestående. 

   Lars Å ska på VIFs årsmöte. 

   Ungdomsforumet är fullbokad, 8 st från ÖNBF deltar. 

   

§   132.  Skrivelser och meddelande 

       

     -1. Från Västra BF om trafikprojekt. 

     Västra frågar om någon haft trafikprojekt inom distriktet. 

 

     - 2. Utbildarutbildning RA  

 

- 3. Motion från Marcus von Elling 

Marcus vill att ÖNBF hjälper honom med att få ut en motion till 

SBFs årsmöte 

 

§   133.  Höstkonferensen 

  Johan informerade kring anmälda till konferensen. 

   Theres har gjort färdigt en Powerpoint kring licenser. 

   Jens Olofsson och Otilia Lindblad från Lycksele MK ska berätta om 

   ungdomssatsningen som gjorts och sker i Lycksele. 

 

§   134.  Dispensansökan RB  

  Vill ha hjälp av distriktet att få köra SM samtidigt som EM. 

   Beslut: Styrelsen uppdrar till Thomas F att undersöka och hjälpa 

   till. 

 

 

§   135.  Övriga frågor 

A) Miljö 

Thomas F informerade om läget kring miljöcertifierade klubbar i 

distriktet. Det ser mycket bra ut. 

 

§   136.  Nästa möte 

   Fredag den 27 oktober, kl 20.00, fysiskt möte i Arvidsjaur. 

 




